
Utvikling av Samarbeidsforum Marin

Hvordan utvikle Samarbeidsforum til å bli attraktivt for 

næringslivet i fremtiden?



Næringslivsringen 

Bygg- Historien:

1999 -
etablert

Fokus -
rekruttering

Fokus -
studiet

Fokus -
forskning

Fokus -
innovasjon

2018

Samarbeidsforum har til nå fokusert mest på rekruttering På tide å flytte fokus?



Knowledge for a better world 3

En viktig del av samfunnsoppdraget til NTNU. 

Hvordan møter vi globale utfordringer 

og skaper kommersielle muligheter?

INNOVASJON



Skal Samarbeidsforum bli et sted der NTNU og næringsliv 
møtes for å utveksle ideer og diskutere næringens behov for 
forskning og utvikling innen hav og marin teknikk?

Vil det være riktig å fokusere på innovasjon?

Videre:
1. Tore Hoven forteller om Næringslivsringen Bygg
2. Camilla Jørås Larsen (NTNU TTO) om konfidensialitetshåndtering
3. Asgeir Sørensen om erfaringer med samspill næringsliv-universitet 

innen innovasjon 
4. Åpen diskusjon


